



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd. 18 – Lindeparken
Mødested/-dato	Mandag, den 1.11.2021
Referent	Kirsten S.
Mødedeltagere	Kirsten N., Lisbeth L., Anna P., Paw A. og Vivi T.

	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af dagsorden samt underskrift af referat fra bestyrelsesmøde den 4.10.2021	Dagsorden godkendt. Referat fra sidste møde underskrevet.
2.	Orientering	<p>KiN har talt med Dennis om dørtelefoner. Han er i gang med flere afdelinger, der også ønsker dørtelefoner. Det er meget dyrt. Dennis arbejder med en mere simpel model, der så ikke skulle være så dyr. Den er App-styret. Kan være en udfordring for nogle af vore beboere. Vi afventer, hvad han finder ud af. Vi vil gerne lægge noget frem på et ekstraordinært afdelingsmøde i foråret.</p> <p>I forhold til udvidelsen af gavlbænkene, så er der noget i gang, så de kan blive klaret her i løbet af vinteren.</p> <p>Oversættelse af husorden: KiN har kopier af versioner på arabisk og Tigrinya, og der er en engelsk version. Vi har altså 4 versioner incl. Dansk, de ligger alle 4 på hjemmesiden. Skal de udleveres til dem, vi mener her og nu har brug for det, eller skal vi udlevere i takt med behovet? Det har indtil nu kostet ca. 10.000 kr.</p> <p>Storcontainer i efterårsferien: den var fuld allerede torsdag aften. Ombytningen om fredagen skete ikke, så KiN fik travlt med uden for driftskontorets arbejdstid at finde en løsning. Claus tog sig af at få ombytningen på plads. Lørdag morgen stod der en ny container. Den var desværre fyldt med glasskår.</p> <p>I forhold til kælderoprydning var der rigtig mange klapvogne uden navne på, der desværre røg i containeren. Vi kan så godt være i tvivl, om alle har forstået, at der var oprydning i kælderen.</p> <p>Paw har talt med den nye formand i AAB. De har planer</p>



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

		<p>om at genindføre, at de også får en container. Der vil komme en henvendelse til KiN.</p> <p>I forhold til kælderoprydning er der sendt besked pr. mail og dem, der ikke har mail, har fået i papir.</p>
3.	Evaluering fyraftensmøde for Repræsentantskabet	<p>Hele bestyrelsen deltog. Det var et møde, der indeholdt flere ting, som var slået sammen fra andre møder, der ikke kunne afholdes på grund af corona.</p> <p>Umiddelbart ikke så meget nyt for dem, der har været med flere gange.</p> <p>Mødet var alt i alt ok.</p>
4.	Renovering af gårdene	<p>Der er ikke så meget at sige lige nu. Vi har været på inspirationstur. Det har været godt at se noget andet. Vi har store forventninger til vores snak med havearkitekten. Han kunne lave tegninger, som entreprenørerne efterfølgende kan arbejde videre med. Han laver tre forskellige forslag. Han kom med gode input til bl.a. genanvendelse af overskudsjord.</p> <p>Vi har dog ikke hørt noget tilbage endnu.</p> <p>Vi skal også lige tage stilling til, om vi selv vil stå for indkøb af redskaber til minilegepladserne.</p>
5.	Bestyrelsesmøde med ekstern deltagelse	<p>Der er udfærdiget en dagsorden til mødet.</p> <p>Det udarbejdede forslag til dagsorden blev gennemgået.</p> <p>Der sendes invitation til påtænkte deltagere i mødet. KiN laver en invitation, der fremsendes til godkendelse blandt bestyrelsens medlemmer først.</p> <p>Vi satser på at få mødet afholdt i januar 2022.</p>
.	Eventuelt	<p>Anna gav udtryk for, at der bliver puttet en del i restaffald, som nok skulle have været smidt over i containeren. Er det noget, vi skal håndtere anderledes?</p> <p>KiN fortalte også om en episode, hvor molokken til restaffald var fyldt op med både pap og emballage fra levering af møbler. Dem, der havde puttet det i, blev kontaktet, og affaldet blev fjernet igen.</p>